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JERZY KORALEWSKI
RADNY RADY MIEJSKIEJ
W KOWALEWIE POMORSKIM

                                                                                   SZANOWNY PAN
                                                                                   JACEK ŻURAWSKI 
                                                                                   BURMISTRZ MIASTA 
                                                                                   KOWALEWO POMORSKIE
                                                                                    za pośrednictwem
                                                                                   SZANOWNY PAN
                                                                                   JERZY ORŁOWSKI
                                                                                   PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ
                                                                                   W KOWALEWIE POMORSKIM

INTERPELACJA

   Zwracam  się  z  uprzejmą  prośbą  o  przygotowanie  informacji  odnośnie  podejmowanych
działaniach  przez  Pana  Burmistrza  w  zakresie  poprawy  warunków lokalowych  dla  Posterunku
Policji Państwowej w Kowalewie Pomorskim, oprócz propozycji przyjęcia obecnych pomieszczeń
od  Starostwa  Powiatowego w Golubiu  –  Dobrzyniu.  Pragnę  nadmienić,  że  przejęcie  obecnych
pomieszczeń, nie spełniałby obowiązujących przepisów metrażowych a więc wg słów Komendanta
Powiatowego byłaby to „prowizorka”. Z tym stwierdzeniem całkowicie jestem zgodny.
    Biorąc pod uwagę obecny stan problemu proszę przeanalizować stan mienia komunalnego,
przygotować propozycje dla partnerów i przedstawić warianty do zaakceptowania. W tym sensie
proszę uprzejmie o przedstawienie informacji o podjętych ewentualnie działaniach i decyzjach lub
przedstawić własne propozycje  w celu rozwiązania  tego problemu i  „Pańskiego” marzenia,  jak
stwierdził Pan w dyskusji na Sesji Rady Miejskiej w dniu 23 lutego 2023 roku.
  Tym  bardziej,  że  zgodnie  z  informacją  przekazaną  przez  Komendanta  Powiatowego
Policji  w  Golubiu  –  Dobrzyniu,  Policja  posiada  program  i  środki  finansowe  na  odtwarzanie
komisariatów i  zwiększania  stanów osobowych jednostek w miasto-gminach.  Uważam, że czas
nagli i warto wykorzystać sprzyjające warunki, o których wspomniałem ww. akapicie i trwającej
gorączki wyborczej.
  Jednocześnie  pragnę  Pana  zapewnić,  że  na  moją  przychylność  i  pełną  aprobatę
w rozwiązaniu tego problemu może Pan zawsze liczyć.
   
  

                                                                Z wyrazami szacunku i poważania

                                                                      / - / Jerzy Koralewski


